
Anbefaling for Badminton
Jeg anbefaler herved årsmøtet å godkjenne Klatring som et nytt idrettsutvalg i BI Athletics.

De engasjerte i oppstart av badminton har dannet et styre på 4 personer. De hadde
anledning til å stille på rekrutteringsdagen i høst for å undersøke interessen for idretten blant
studentene. Med rundt 100 registrerte på interesseskjema kan vi med trygghet fastslå at
dette er en idrett vi burde ha. Badminton er en lavterskel-idrett som krever lite utstyr, og kan
spilles nesten hvor som helst.

De er allerede i kontakt med plasthallen på Ullevål for å undersøke mulighetene for
treningstider der. Formålet med gruppen skal være både sosialt og idrettslig. De planlegger
ukentlige treninger og sosialt hver måned.

Budsjett vil bli presentert på årsmøtet.
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